
  

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ  

П Р О Т О К О Л  №  8  

 

 

 

от  заседанието на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет, проведено на 

21.01.2020 г. 

Днес, 21.01. 2020 г., от 13,00 ч. в зала 1 на Столична община се проведе  заседание 

на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет. 

Заседанието беше открито от  председателя на комисията по Финанси и бюджет г-н 

Георги Георгиев в 13,00 ч. 

При направената проверка на кворума беше установено, че към началото на 

заседанието присъстват 10 общински съветници, поради което, заседанието може  да бъде 

проведено. Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към протокола – 

Приложение № 1. 

Георги Георгиев – предлага т. 3 от дневния ред с вносител г-жа Йоана Христова – зам. 

кмет на СО да бъде отложена за разглеждане. Докладът е отложен и от ПК по опазване на 

околната среда, земеделие и гори, за представяне на допълнителна информация. Също така, 

подчертава че се касае за финансови аспекти на проект който, преди всичко трябва да има 

становище от други комисии, които следва да се вземат предвид. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



Председателят на комисията предлага да бъде гласуван дневния ред, с предложеното 

изменение, както следва: 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 10 

Против Няма 

Въздържали се 
Няма 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

По  т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-338/14.01.20 г. относно създаване 

на работна група за изготвяне на Правила за отпускане на еднократна безвъзмездна 

финансова помощ на физически лица и определяне на състава й от М. Едрева, д-р А. Койчев 

Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП  представя подробно доклада. 

Георги Георгиев – уточнява че, във връзка с поет от мен ангажимент на предходно 

заседание, сме започнали работа с г-жа Едрева, д-р Койчев и д-р Моника Чеуз – директор на 

дирекция „Здравеопазване“ към СО. Имаме вече проект на Правила и в тази връзка вече се 

работи, поради което изразява своята подкрепа по отношение на внесения доклад. Също 

така, предлагам да бъда добавен като председател на ПК по финанси и бюджет за член на 

работната група. 

Методи Лалов – отбелязва че също е в състава на тази комисия и адмирира работата на 

такава работна група, която да изготви  Правила. Стана ясно от предишни заседания, че се 

отпускат финансови помощи за подпомагане на физически лица без Правила, което не е 

правилно. Подкрепя внесения доклад и желае да се запознае с проекта на Правила, които има 

изготвени в момента. 

Д-р Антон Койчев – уточнява че, към момента няма Правила, но има критерии, 

работили сме в тази посока. 

Методи Лалов – не може да се каже че няма Правила, а има критерии. Към момента 

няма разписани критерии, субективните критерии на различни състави, които са работили 

преди, са нещо което обективно никой не може да се запознае с тях и да види вярно ли е. 

Трябва да има писани Правила, включващи и критерии. 

Георги Георгиев – предлага докладът да бъде гласуван, с направеното предложение за 

допълване на състава на работната група, а именно да бъде добавен като член председателя 

на ПК по финанси и бюджет. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за 

решение, като предлага следното изменение: 

 

В т. I. от проекта за решение, да се допълни състава на работната група, както следва: 

 

Да се създаде нова т. 4 със следния текст: „Георги Георгиев – председател на ПК по 

финанси и бюджет“ 

Съществуващите точки 4, 5, 6, 7, 8, 9 и 10 съответно да се преномерират, като станат т. 

5, 6, 7, 8, 9, 10 и т. 11.  

 



 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

9 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

По т. 2 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА16-ПП00-7/195/06.01.20 г. относно 

изпълнение на проект № BG16M1OP002-1.007-C01 „Подготовка на регионално 

прединвестиционно проучване за водоснабдяване и канализация за територията на Столична 

община“, финансиран по Оперативна програма „Околна среда“ 2014-2020 г. от Й. Фандъкова 

Георги Георгиев – отбелязва че, докладът вече беше представен на предходно 

заседание от г-жа Ирина Савина – зам. кмет на СО, с цел по-обстойно запознаване с доклада. 

Тъй като комисията се запозна подробно и с допълнителните материали, представени от 

вносителите, предлага ако няма въпроси към вносителите, докладът да бъде гласуван. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага 

следното изменение: 

В т. 1 от проекта за решение, посоченото Приложение № 4 към доклада да стане 

съответно Приложение № 1 към проекта за решение. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

9 

За 8 

Против Няма 

Въздържали се 1 

 

По т. 4 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА19-ДИ04-3279/2/30.12.19 г. относно даване 

на съгласие за предоставяне на имоти – полски пътища и канали, които не функционират, 

попадащи в масивите за ползване на земеделски земи в землища на Столична община за 

стопанската 2019/2020 г. от Й. Христова 

Георги Георгиев – уточнява че, по негово настояване от предходното заседание 

докладът беше върнат, с оглед на това че материалите поради технически пропуск не бяха 

сканирани в цялост. Понастоящем това е  налице, поради което предлага докладът  да бъде 

гласуван. 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение.  

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

9 

За 6 

Против Няма 

Въздържали се 3 



 

По т. 5 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА19-ГР94-6019/3/23.12.19 г. относно 

отпускане на еднократна безвъзмездна парична помощ на служител от Столична община от 

А. Атанасова 

Албена Атанасова – зам. кмет на СО и д-р Антон Койчев – председател на ПК по 

здравеопазване и социална политика, представят подробно доклада. 

 Д-р Койчев уточнява че, докладът е подкрепен от ПК по здравеопазване и социална 

политика. 

Албена Атанасова  - посочва че, този случай е много тежък. Отбелязва следното, 

предвид на това че, от края на миналата година се говори за новите Правила, които ще се 

изработват от работна група, внася следното пояснение. Преди няколко години, когато се 

внасяха такива доклади от ресора, който ръководи това ставаше изключително рядко, е 

имало неписани критерии, с които администрацията се е съобразявала. Тогава се прие, това 

да са работещи, или деца, майка и бащи на работещи в администрацията и в Столична 

община, но заявява че този случай е много особен. От приложените документи е ясно че, 

казусът е много сложен и до момента семейството е изразходвало около 40 хил. лв. за 

лечение.   

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за 

решение.  

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се 1 

 

По т. 6 от дневния ред:  Отчет вх. № СФИ19-МЦ29-5/303/21.11.19 г. от контрольора 

на ДКЦ XXIX-София ЕООД 

Комисията приема за сведение внесения отчет. 

По доп. т. 1 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА20-ВК66-490/16.01.20 г. относно 

допълнение на Решение № 5 по Протокол № 2 от 19.11.2019 г. на Столичен общински съвет 

от Ел. Герджиков 

Георги Георгиев – представя подробно доклада, като прави допълнение, а именно че  

съгласно новата структура, следва да се отрази новото наименование на Направление 

„Финанси и стопанска дейност“, което  вече е „Финанси и здравеопазване“. 

Методи Лалов – заявява че, няма да гласува защото е член на тази комисия. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за 

решение, като предлага следното изменение: 

 

В т. 3 от проекта за решение, текстът : „…“Финанси и стопанска дейност“ да се 

замени със следния текст: „ Финанси и здравеопазване“. 



 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

9 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

  

Забележка: г-н Методи Лалов не участва в гласуването на доклада. 

По доп. т. 2 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА20-ВК66-190/09.01.2020 г. относно в 

изпълнение на Решение № 79/14.02.2019 г. и Решение № 222/18.04.2019 г. на СОС – отчет за 

изпълнение на финансирани проекти по Програма за развитие на детско – юношеския спорт 

за 2019 година от д-р Т. Чобанов 

Десислава Темелкова – главен експерт в дирекция „ Спорт и младежки дейности“ при 

СО, представя подробно доклада. 

Георги Георгиев – задава въпрос, кога предстои да бъде внесена в Общинския съвет 

новата Програма за тази година? Отбелязва че е много висок процента на изпълнение на 

дейностите, които се финансират от Общината. 

Десислава Темелкова – отговаря на въпроса, поставен от г-н Георгиев. 

Иван Таков – задава въпрос, защо за тази година не са предвидени средства в бюджета 

за капиталови разходи  по функция „Спорт и младежки дейности“ 

Десислава Темелкова и Любомира Радоева – старши експерт в дирекция „Спорт и 

младежки дейности“ – отговарят подробно на въпроса, поставен от г-н Таков 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се 1 

 

По доп. т. 3 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА19-ДИ05-2788/3/09.01.2020 г. относно 

годишен отчет за изпълнение на Годишен план Програма за съфинансиране на спортни 

събития, форуми, кампании и инициативи под патронажа на кмета на Столична община за 

2019 г. изпълнение на Решение № 70/14.02.2019 г. и Решение № 200/18.04.2019 г. на СОС от 

Т. Чобанов 

Десислава Темелкова – главен експерт в дирекция „ Спорт и младежки дейности“ при 

СО, представя подробно доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 



 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 8 

Против Няма 

Въздържали се 2 

 

По доп. т. 4 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА19-ВК66-620/9/09.01.2020 г. относно в 

изпълнение на Решение № 160/28.03.2019 г. – отчет за изпълнение на програмно 

финансиране през 2019 г. по Програма за развитие на физическото възпитание и спорта от Т. 

Чобанов 

Невена Димитрова – главен експерт в дирекция „ Спорт и младежки дейности“, 

представя доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се 1 

 

По доп. т. 5 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА19-ВК66-620/10/09.01.2020 г. относно 

изпълнение на Решение 101/28.02.2019 г. на СОС – отчет на Годишен план за ремонт на 

спортна инфраструктура 2019 година от Т. Чобанов 

Любомира Радоева – старши експерт в дирекция „Спорт и младежки дейности“, 

представя доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се 1 

 

По доп. т. 6 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА19-ВК08-15567/1/18.12.2019 г. 

относно предоставяне на еднократна финансова помощ на служител на Столична община – 

район „Връбница“  от  Младен Младенов 

Младен Младенов – кмет на район Връбница, представя доклада. 

Георги Георгиев – задава въпрос към вносителя, относно административния статус на 

общинския служител, а именно като атестация дали са налагани административни наказания 

на служителя и какъв е размера на възнаграждението, което получава? 



Младен Младенов – отговаря на въпросите, поставени от г-н Георгиев. 

Методи Лалов – изразява своята позиция.  Тук става въпрос за родител на служител и 

ситуацията в която сме е че, няма ясни Правила и критерии. Помощ за лечение на общинския 

служител не се отпуска за стимулиране или  санкциониране за добра работа на общинския 

служител. Това е една тежка морална тема, която е пречупена през разходване на публични 

ресурси, затова ще гласува въздържал се. Става въпрос за преценка, дали да се откаже 

отпускане на финансова помощ, така също и дали да се отпусне, когато става въпрос за 

публични средства.  

Георги Георгиев – отбелязва че, заплатите в общинската администрация не са такива, 

които конкурентно да дават възможност за привличане на подготвени кадри. Тази 

допълнителна помощ, която се предоставя е на фона на едно крайно оскъдно и в общи линии 

на практика обидно възнаграждение. Посочва че, лично ще държи в критериите при 

отпускане на помощи, да бъде предвиден текст, касаещ атестацията на служителите за 

времето, в което са работили. Предполага че, синдикалните организации може би ще имат 

възражения в тази посока. Необходими са по - прецизни и дефинитивни критерии. В тази 

връзка, искам да очертаем профила на човека, на когото се отпуска финансова помощ.  

Екатерина Йорданова – отправя препоръка, а именно когато се разработват 

критериите да се даде ясна сметка че, Общината и нейните структури са и работодатели. В 

този смисъл,  трябва да се отнасяме по много прецизен начин към хората, за които става 

дума. Заявява че, през този мандат ще работи в посока, това да бъде една много 

привлекателна Община и всички които работят в тази Община и във всички други 

подразделения да имат едни от най-добрите доходи. Най-важното тук е че, когато някой 

служител на Общината или член на неговото семейство е в нужда, логично е да търси тази 

подкрепа и ние да я дадем, с минимални коментари. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се 1 

 

По доп. т. 7 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА16-ПП00-13/500/17.01.2020г.  

относно кандидатстване на Столична община с проектно предложение '' Развитие на 

културната инфраструктура в Столична община чрез инвестиции в обновяване на Театър '' 

София'', район '' Оборище '' по процедура  BG16RFOP001-1.001-039 '' Изпълнение на 

интегрирани планове за градско възстановяване и развитие 2014-2020 по ОП '' Региони в 

растеж '' 2014-2020 от Т. Чобанов 

Георги Петраков - директор на дирекция „Европейски политики и програми“ 

представя подробно доклада. 

Владимир Панев – тъй като става въпрос за 15 млн. лв., колко е разгънатата застроена 

площ, която ще се ремонтира?  

Иван Таков –  задава въпрос, тези 5 млн. лв. заем как ще се изплащат? 

Георги Петраков – отговаря подробни на въпросите, поставени от общинските 

съветници. 

 



 

 

Арх. Весела Тончева – задава въпрос, свързан с проекта, а именно кой е автора и 

достъпен ли е? Също така отбелязва че, връзката с проекта за театър „Сфумато“ стои, защото 

там бяха допуснати много нарушения на Закона за културното наследство, допускане на 

паркирането пред зоната, допускане на ресторант, т. е. цялата инфраструктура ще търпи ли 

промяна или ще я укрепим? Има предвид, сградата към театър „София“, която е в пряка  

връзка, пространствена с театър „Сфумато“ и всичкото напрежение  с театър „Сфумато“ се 

разви и с предстоящия ремонт и за театър „София“, тъй като не се знаеше какво ще се случи 

с театър „София“ и този ремонт, тъй като там се получава един кладенец. Затова задава 

въпрос, инфраструктурата – паркиране и инфраструктурата – ресторант, който заема част от 

театър „София“, как се разполагат в проекта, който представяте? 

Георги Петраков – отговаря подробни на въпросите, поставени от арх. Весела 

Тончева. 

Георги Георгиев – задава въпрос, проектът има ли го изготвен в идейна или работна 

фаза? 

Георги Петраков – отговаря на въпросите, зададени от г-н Георгиев. 

Християн Петров –  счита че е редно да има приложени количествено-стойностни 

сметки /КСС/  към този доклад, за да може да вземем информиран избор.  

Георги Георгиев – задава въпрос, ако докладът сега се отложи, имаме ли срокове 

които ще бъдат пропуснати и това ще заплашва кандидатстването по проекта? Общинските 

съветници държат да се планира и да се предоставя повече информация. 

Иван Таков – прави предложение, комисията да се събере на извънредно заседание в 

четвъртък, преди сесията. Да се представи допълнителната информация – количествено-

стойностните сметки, тъй като ние взимаме решение като финансова комисия. 

Екатерина Йорданова – пита представителя на вносителя, дали тези въпроси не бяха  

зададени при разглеждане на доклада в ПК по култура? Ще има ли възможност тези въпроси 

да бъдат разгледани днес на заседанието на ПК по европейски програми и проекти? Предлага 

ПК по финанси и бюджет да се присъедини към становището на водещата ПК по европейски 

програми и проекти. 

Методи Лалов – обяснява че, за такова кратко време няма да има възможност да се 

запознае в цялост с количествено-стойностните сметки към доклада. 

Альоша Даков – общински съветник, задава въпрос в какъв срок се предвижда да 

бъдат завършени строително-монтажните работи? 

Георги Петраков – отговаря на въпроса, поставен от г-н Даков. 

Георги Георгиев – обръща внимание към администрацията от различните ресори, 

когато се касае за проекти, за които има готовност – изработване на идеен, инвестиционен 

или  технически проект, да се видят материалите, задължително в частта – количествено-

стойностни сметки, изобщо планиране на разходите по проектите, да ни бъдат представени и 

в аналитичен вид. Г-н Георгиев предлага докладът да бъде отложен за допълнително 

разглеждане на извънредно заседание в четвъртък, 9,15 ч. преди заседанието на СОС.  

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията отлага произнасянето си с окончателно становище по доклада, за 

представяне на допълнителна информация, количествено-стойностни сметки към доклада. 



 

Поради изчерпване  на дневния ред на заседанието, председателят на ПК по финанси и 

бюджет  закри заседанието  в 14,00 ч. 

Протоколът е изготвен на  23. 01. 2020 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 
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